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To: 5.1.2e IEE civ nl);IEEE @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 8/12/2020 12:18:46 PM

Subject: RE: Reactie RIVM op onderzoek Tweemaster?

Received: Wed 8/12/2020 12:18:47 PM

{
Goed voorstel mbt reactie.

1k volg jou/ ERE nu even om dit niet nu te plaatsen, maar achter de hand te houden bij vragen.

Graag met | EEeen korte lijn houden wanneer resultaten openbaar en dan wel zsm reactie op onze site.

Mbt hygiene en ventilatie onze site: ik ben voor plan A. Tk cc onze collegaBEY ree @

trom: EXE SEE>Sent: woensdag 12 augustus 2020 13:41

To: 5.1.2e 4 5.1.2e @rivm.nl>

Ce: 5.1.2¢ 4 5.1.2¢ @rivm.nl>

Subject: Reactie RIVM op onderzoek Tweemaster?

Ho IEEEEH

Bijgaand een voorstel als reactie van het RIVM op de conclusies van het onderzoek naar de uitbraak oEEa
Tweemaster. Heb jij nog op- aanvullingen? (ik zal het uiteraard morgen ook nog afstemmen met en BEE dan)

We kunnen dit enerzijds als woordvoeringslijn aanhouden (hoewel ik er nog geen vragen over heb gehad, heb EEE
er ook nog niet over gehoord). Anderzijds kunnen we het op rivm.nl zetten, als nieuwsberichtje (waarbij ik het niet

op de homepage zou zetten, want daarvoor heeft het te weinig nieuwswaarde). Qua timing: We hadden het er over

om even te kijken of er volgende week al een publicatie ligt, maar ik vraag me af of als we een dergelijke algemene
reactie geven, het mss een beetje raar is om daar zo lang mee te wachten.

Verder had jij nog de vraag neergelegd of we de Hygiéne en Ventilatie pagina beter vindbaar konden maken. Daar

zijn een 2 opties voor (webteam heeft ernaar gekeken en advies uitgebracht):

Plan A (voorkeur van webteam en ik sluit me daarbij aan): Voorstel om hygiéne en ventilatie te splitsen en dus een

aparte pagina voor ventilatie. Dit is duidelijker voor de bezoeker en belangrijk voor SEO (en dus vindbaarheid op

google). We hebben dit in eerste instantie niet gedaan, omdat het maar een klein stukje tekst is. Maar het maakt

e.e.a. veel beter vindbaar en op zich is dit wel voldoende om een aparte subpagina in het dossier over te maken)
Plan B: De Hygiene en ventilatie pagina aanpassen: URL aanpassen, ventilatie boven hygiéne (ben ik niet zo'n

voorstander van, handen wassen e.d. zijn toch ook wel heeeeel belangrijk), actief over de pagina communiceren via

social, FAQ's toevoegen, op LCI-richtlijnen en vice versa naar elkaar linken (vergroot vindbaarheid via Google).

Als we een aparte ventilatie pagina onder het COVID-19 onderwerp maken, kan de reactie op de Tweemaster

eventueel ook daar komen te staan. Ofwel als link naar het nieuwsbericht (ivm vindbaarheid), ofwel geen

nieuwsbericht, maar alleen op deze pagina.

Groet,


